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Derneğimizi Taşıdık

Kadıköy’ün
en nezih

yerlerinden
olan

Bahariye
Caddesine

taşındık.
İster

metrobüs ,
ister

marmaray
hatta

dilerseniz
vapur ile

ulaşımı olan
merkezi

yere geçtik.
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3

Üyelerimiz ve

Yönetim

Kurulumuz ile

sıklıkla

sorunlarımızı 

konuştuğumuz

gibi en mutlu

anlarında da her

zaman yanlarında

olduk.



4

Sosyal Medya Hesaplarımızı ve Web

sitemizin eksikliklerini gidererek ve son

bakımlarını da yaptıktan sonra hem

üyelerimizin tarafımıza ulaşımını

kolaylaştırdık hem de web sitemizi daha

hızlı hale getirdik.



5

Mesleğimizin en

önemli

paydaşlarından

olan muayene

memurlarımızın

dernek

seçimlerinde

yanlarında

bulunduk.



6

Göreve gelmeden önce çözüme ulaşması

konusunda sesimizi duyuracağımız konulardan

olan başta YKTS  olmak üzere birçok konuyu

İstanbul Bölge Müdürümüz Sayın Hayrettin

Yıldırım’ı ziyaret ederek hem tanışma hem de

bu konuları konuşma fırsatı sağladık.



7

Üye aidatlarımız tamamiyle gönüllülük esasına göredir.

Üyelerimizden maddi destek talep etmediğimizden dolayı

derneğimizin faaliyetlerinde aksama olmaması adına

oluşturduğumuz gelirlerden biri de gümrük mevzuatı

kitabıdır. Satışa koyduğumuz kitaplarımız kısa sürede

tükenerek derneğimize gelir sağlamıştır.



8

Tüm yoğunluklarla mücadele

ederken ilk yazımızı Gümrükler

Genel Müdürlüğü’ne YKTS

konusunda iletmiş olduk.



9

Ziyaretlerimiz devam ederken İstanbul

Gümrük Müşavirleri Derneğini  ziyaret ederek

hem hoş bir karşılama gördük hem de ortak

sorunları konuşma fırsatı bulduk.



10

Üye sayımız her geçen gün hızla artmış ve

sıklıkla neden üye olunması hakkında

gerek yüz yüze gerek sosyal medya

kanallarımızdan ifade edilmiştir.
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Sorunlarımızı ilgili kurumlara

yazılarımızla ilettiğimiz gibi kamuoyunda

gündem oluşturarak tüm sektörün ilgisini

de çektik.
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Siyasi olsun olmasın tüm kapıları

zorladık ve bu davada fayda verecek

herkesle istişaerelerde bulunduk.



13

‘Meslektaşlarımızın yaşanabilir ve maalesef hak

ettikleri maaşların çok altında çalıştırıldıkları

ortadadır. Bu konuyu defalarca gündem

yaparak Gümrükler Genel Müdürlüğü’ne de

yazımızı ilettik.



14

Gümrüklerde

yaşanan sorunlarda

yönetim kurulumuz

her zaman

meslektaşlarımızın

yanında oldu.



15

Güzel memleketimizin yaşadığı her

acıyı hissettik ve tüm paydaşlarımıza

haberdar ettik.



16

Özellikle sınava girecek tüm meslektaşlarımızı

sınav ile ilgili tüm gelişmelerden haberdar ettik,

herkesle yakından ilgilendik.



17

Milli değerlerimiz, her zaman

taviz vermediğimiz kırmızı

çizgimiz oldu.



18

Yeşil Pasaport hakkında

talebimizi bildirdik ve

takipçisi olduk.



19

Göreve geldiğimiz ilk sene ücretsiz online eğitim

düzenledik.



20

Sınava girecek adaylar için sadece online eğitim

tertiplemedik. Maddi ve manevi yanlarında olmak

üzere sınav günü kendilerine moral vererek ufak

ikramlarımızı dağıttık.



21

Sıklıkla dile getirdik asla gündemden düşürmedik.

3 hak haksızlıktır 



22

Gümrük Müşavir Yardımcıları taban

maaşı ile ilgili ilgili yerlere yazılar yazdık,

gündemde aylardır yer ettik.



23

Tüm meslektaşlarımızla, Türkiye geneli

toplantı yaparak sorunları istişare edip çözüm

yollarını aradık. Tüm sıkıntıları teker teker

dinleyerek not alıp yönetim kurulu

toplantımzıda gündeme getirdik.



24

Sınav hakkı ve sınav yönetmeliğine ilişkin öneri ve

projelerimizi tüm ziyaretlerimizde sunduk.



25

Meva bebeğimiz için tek vücut

olan camiamızda destek ve fayda

vermek için biz de varız dedik.



26

Dini değerlerimiz her zaman bizim için önemli ve

öncelikli oldu.



27

Sizlerin teveccühü ile İstanbul Gümrük

Müşavirleri Derneğinde göreve aldık.



28

Sınav Yönetmeliği uykumuzu kaçırdı. Uykuları

kaçırdık. Her fırsatta ilgili yerlere ziyaretlerle

birlikte yazılar da yazdık.



29

Derince/ Körfez/ Kocaeli Bölgesi Veri Giriş

salonundaki sorunlar hakkında yazımızı yazdık ve

takipçisi olduk 



30

Ulaşamadığımız makam ve mevki olmadı.



31

Söz konusu mesleğimiz olunca birlik ve beraberlik

konusunda her zaman çağrıda bulunduk.



32

Derdimiz büyük ve online ve yüz yüze sıklıkla

toplantılar yaptık.



33

Her fırsatta siyasiler ile görüşmelerde bulunduk.



34

Ambarlı Mardaş limanında yaşanan sorunlar ile

ilgili temaslarda bulunduk.



35

Personel sorunu ile ilgili projeler ürettik.



36

İşverenler ile zam konusunda temaslarda

bulunduk.



37

İstanbul Havalimanı Çelebi depolamada yaşanan

sorunlar ile ilgili yazı yazdık.



38

Kocaeli'nde yaşanan limanlara giriş sorunu ile

ilgili yazı yazdık 



39

Hatay ilinde yaşanan asrın felaketi sonrasında

antrepolarda stajyer çalıştırma ile ilgili surenin

bir yıl daha uzatılması ile ilgili itirazımızı

bakanlığa yazdık



40

Sıklıkla gündeme taşıdığımız sınav hakkı

haksızlığı ile ilgili bakanlığımıza ilgili yazımızı

ilettik.



41

Derneğimizin önceki dönem başkanlığını da

yürütmüş olan camianın sevilen ismi Gümrük

Müşavir Yardımcısı Kazım ADIGÜZEL ( nam-ı

diğer İtalyan KAZIM) abimizi ziyaret ettik.



42

Antrepolarda hizmet veren gümrük müşavir

yardımcılarımızın bazı firmalar tarafından eksik

mesai ya da mesai ödememesine karşı sosyal

medya hesaplarımızdan gündem yaptık



43

Meslektaşlarımızla haberleşmek ve

gündemimizden haberdar etmek için WhatsApp

sayfaları kurduk kısa sürede bine aşkın

meslektaşımıza ulaştık



44

İstanbul havalimanı'nda yaşanan sorunlarla ilgili

aynı zamanda yönetim kurulunda yer aldığımız

İstanbul Gümrük müşavirler Derneği ile birlikte

söz konusu sorunlarla ilgili yetkililerle toplantı

yapıldı ve sorunların takipçisi olduk



45

Ankara ile ilgili temaslarımız sürekli canlı

olmuştur sorunlarımızı unutturmamak veya askıya

aldırmamak amacıyla her zaman diri kalmıştır



46

2023 yılında olduğu gibi 2024 yılında da

meslektaşlarımız için sınavda destek ve yanlarında

olduğumuzu hissettirmek adına ücretsiz online

eğitimlerimizi yaptık



47

Yaşanan asrın felaketi sonrasında Hatay ilinde

stajyerlerin antrepolarda çalışması ile ilgili süre

uzatımından sonra yönetim kurulu üyemiz

Mehmet kasar'ın önderliğinde açılan dava ile

Gümrük Müşavir Yardımcılarının Hakkı korunmuş

ve dava kazanılmıştır



48

Meslektaşlarımızın çalıştığı iş yerleri ile ilgili

maaş konusunda mahkemelik olmaları akabinde

tarafımıza bilgi talep edildiğinde hakları ne ise bu

tutarın olması gerektiğini her zaman bildirdik



49

Uzun yıllar sonra derneğimiz dağıtım listelerine

tekrar eklendi



50

2024 yılında yapılan Gümrük Müşavirliği ve

Gümrük Müşavir Yardımcılığı sınavında Ankara'da

destekçileri olmak için 2023 yılında olduğu gibi

ziyaretler ve su ikramlarında bulunduk



51

Ankara ziyaretimizde siyasi partilerle olan

bağlantılarımızı sıcak tutmak için her daim

ziyaretlerde bulunduk



52

Ankara'da sınav hakkı haksızlığı ve sınav

yönetmeliği gibi birçok konu hakkında basın

toplantımızı gerçekleştirdik derneğimizin

tarihinde ilk kez yaşanan bu olay birçok basın

kuruluşu tarafından haber edildi.



53

Derneğimiz kuruluşundan beri ilk kez İçişleri

Bakanlığı yetkililerince denetime alındı ve

denetlememiz tüm eksikler tamamlanarak

başarıyla neticelendi.



54

İTO tarafından düzenlenen Gümrüklerde yaşanan

sorunlar ve çözüm önerileri  konulu panele katıldık ve

mesleki sorunları sunduk.



Üye Sayımız 

1296 kişiye ulaştı.

55



MALİ TABLOMUZ
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